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Liu Qirang, male, born in Xi 'an, Shaanxi Province in 1996. He is a member of the Communist Party of China, a 

member of the Chinese National Association's 'Mountain Flower Talents' Program, a member of Shaanxi Artists 

Association, a painter and theoretical researcher of Xi 'an Chinese Painting Academy, and the director of RANG 

ART Art label. In 2018, he graduated from Liu Wenxi Studio, School of Chinese Painting, Xi 'an Academy of Fine 

Arts. In 2021, he graduated from Figure Painting creation and research direction, School of Chinese Painting, Xi 

'an Academy of Fine Arts, with Professor Liu Xijie as his supervisor. She is now a doctoral student of Class 2021 in 

Fine Arts, Shanghai Academy of Fine Arts, Shanghai University, under the supervision of Professor Zhang Xiaoling. 

He has participated in more than 40 exhibitions at all levels at home and abroad and participated in more than 30 

international and domestic academic forums. He now lives and works in Shanghai and Xi 'an.

刘其让，男，1996 年出生，陕西西安人。中共党员、中国民协“山花英才”计划文艺两新人才、陕西省美术家协会会员、

西安中国画院画家兼理论研究员、RANG ART 艺术厂牌主理人。2018 年本科毕业于西安美术学院中国画学院刘文西

工作室，2021 年硕士毕业于西安美术学院中国画学院人物画创作与研究方向，导师刘西洁教授。现为上海大学上海

美术学院 2021 级美术学博士研究生，师从张晓凌教授。个人艺术创作曾参加国内外各级展览四十余次，参与国际国

内学术论坛研讨三十余次，现工作生活于上海、西安。
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